
 
 

ĀDAŽU NOVADA PAŠVALDĪBAS DOMES KĀRTĒJĀS SĒDES 

PROTOKOLS 

Ādažos, Ādažu novadā 

 

2023. gada 23. augustā                             Nr. 20 

 

Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 09:00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 

reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: pašvaldības domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vadītāja Jevgēnija Sviridenkova.  

Sēdē piedalās 11 deputāti1:  

Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) 

(no plkst. 09.05), Raitis Kubuliņš (LZP), Jānis Leja (S) (līdz plkst. 13.11), Gatis Miglāns 

(LZS) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, komandējuma 

dēļ), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ): Sniedze Brakovska (LRA) (atvaļinājumā), Arta Deniņa 

(JKP) (atvaļinājumā), Genovefa Kozlovska (LZS) (atvaļinājumā), Raivis Pauls (LZS) 

(aizņemts darbā). 

Personas, kurām sēdē dots vārds: 

Centrālās pārvaldes darbinieki:  Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Monika Griezne, 

Izglītības un jaunatnes nodaļas izglītības speciāliste Kristīne Ludiņa-Jākobsone, Finanšu 

nodaļas vadītāja Sarmīte Mūze, Izglītības un jaunatnes nodaļas jaunatnes lietu speciāliste Ieva 

Pelcmane, Attīstības un projektu nodaļas vadītāja Inga Pērkone, pašvaldības izpilddirektors 

Guntis Porietis, Personāla nodaļas vadītāja Laila Raiskuma, Teritorijas plānošanas nodaļas 

vadītāja Inga Švarce, Teritorijas plānošanas nodaļas vecākais teritorijas plānotājs Zintis Varts. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris 

Bernāns, SIA “Ādažu ūdens” valdes loceklis Aivars Dundurs, pašvaldības aģentūras 

“Carnikavas komunālserviss” direktors Gunārs Dzenis, Pašvaldības mantas iznomāšanas un 

atsavināšanas komisijas priekšsēdētājs, novada iedzīvotājs Edvīns Šēpers, Ādažu novada 

Kultūras centra vadītāja Linda Tiļuga, Ādažu vidusskolas direktore Solvita Vasiļevska. 

Sēdē piedalās: 

Centrālās pārvaldes darbinieki: Juridiskās un iepirkumu nodaļas vadītājas vietniece Ilona 

Gotharde. 

 

 
1 Pašvaldības domē pavisam 15 deputāti. Deputātu piederība politiskajai partijai: 

JKP – Jaunā konservatīvā partija; LZS – Latvijas zemnieku savienība; LRA – Latvijas Reģionu Apvienība; S – 

Saskaņa. 
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DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 23. augusta kārtējās sēdes darba 

kārtības apstiprināšanu. 

2. Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 24.11.2021. nolikumā Nr. 

18 “Ādažu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikums”” 

projektu. 

3. Par kultūras projektu “Grāmatas “Ēvi vēstures stāsti” vāka un iekšlapu dizaina skiču 

izveidošana”. 

4. Par kultūras projektu “Īsmetrāžās spēlfilma “Ziemeļpols””. 

5. Par nolikuma “Ādažu novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikums” projektu. 

6. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 3. maija 

protokollēmumā Nr.18 § 6 “Par pirmsskolas izglītības un bērnu uzraudzības 

pakalpojumu nodrošināšanu Ukrainas civiliedzīvotāju bērniem”. 

7. Par nolikuma “Interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales 

komisijas nolikums” projektu. 

8. Par Interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales komisijas 

apstiprināšanu. 

9. Par Ādažu novada pašvaldības Attīstības plānu darbam ar jaunatni 2023. - 2027. 

gadam. 

10. Par nolikuma “Projektu konkursa “Atbalsta programmas “Neformālās izglītības 

pasākumi, t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem” īstenošana” 

nolikums” projektu. 

11. Par projektu konkursa “Atbalsta programmas “Neformālās izglītības pasākumi, t.sk. 

latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem” īstenošana” vērtēšanas 

komisiju. 

12. Par redakcionāliem labojumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 26. 

jūnija lēmumā Nr. 262 “Par Pedagoģiski medicīniskās komisijas apstiprināšanu”. 

13. Par amata vietas izveidošanu Carnikavas pirmsskolas izglītības iestādē “Riekstiņš”. 

14. Par Ādažu vidusskolas telpu nomas maksu. 

15. Par nekustamā īpašuma “Kanāla iela 60” izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

16. Par nekustamā īpašuma “Kāpas iela 26” izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

17. Par nekustamo īpašumu “Muzeja iela 5”, “Sintēzes iela 3” un “Sintēzes iela 7” izsoļu 

atzīšanu par nenotikušām un atkārtotu izsoļu rīkošanu. 

18. Par nekustamo īpašumu  “Kadagas ceļš 17” un “Kadagas ceļš 19” izsoļu atzīšanu par 

nenotikušām. 

19. Par nekustamo īpašumu  “Lazdas 13”, “Muižas iela 8-6”, “Muižas iela 8-9” un 

“Muižas iela 8-10” izsoļu atzīšanu par nenotikušām. 

20. Par nekustamā īpašuma “Muzeja iela 2” izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

21. Par nekustamā īpašuma “Vecupes iela 12” izsoles atzīšanu par nenotikušu un 

atkārtotas izsoles rīkošanu. 
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22. Par nosacītās cenas apstiprināšanu dzīvokļa īpašumam Jūras iela 15-3, Carnikava. 

23. Par nolikuma “Centrālās pārvaldes nolikums” projektu. 

24. Par saistošo noteikumu “Par Ādažu novada simbolikas izmantošanu” projektu. 

25. Par sadarbību ar biedrību “Gaujas Nacionālā parka tūrisma biedrība”. 

26. Par zemes iegūšanas piekrišanu īpašumā Salas iela 8, Garkalne. 

27. Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā Lašu iela 11, Carnikava. 

28. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu zemes vienībām. 

29. Par adreses piešķiršanu objektiem īpašumā “Ganmalas”, Kalngale. 

30. Par adreses maiņu objektiem īpašumā “Arhitekts Nr. 3”, Garupe. 

31. Par zemes reformas laikā noteikta apgrūtinājuma (ceļa servitūta teritorija) dzēšanu 

nekustamajā īpašumā “Jaunstūrīši”, Ādažos. 

32. Par nekustamo īpašumu Birzes iela 29 un 31, Garupe zemes vienību apvienošanu. 

33. Par adrešu piešķiršanu no īpašuma Viršu ielā 17, Gaujā, atdalītajiem zemes gabaliem. 

34. Par atļauju izstrādāt detālplānojumu nekustamam īpašumam “Druvieši”, Garciemā. 

35. Par atļauju izstrādāt lokālplānojumu kā grozījumus Ādažu novada teritorijas 

plānojumam (3.1 redakcijai) nekustamajā īpašumā “Avenes”, Ādažos. 

36. Par adreses likvidēšanu Muižas ielā 2, Ādažos. 

37. Par lokālplānojuma Laimas ielā 1, Birzniekos nodošanu publiskajai apspriešanai. 

38. Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu īpašumam “Vanadziņi”, Garkalnē. 

39. Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu īpašumam “Liānas”, Stapriņos. 

40. Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Grandi”, Garkalnē. 

41. Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu zemes vienībai Kanāla ielā 1, Alderos. 

42. Par nekustamā īpašuma “Lantveiduļi”, Garkalnē sadalīšanu (sastāva grozījumiem) un 

adreses piešķiršanu. 

43. Par hidroloģiskās monitoringa stacijas izvietošanu. 

44. Par ilgtermiņa aizņēmumu projektam “Kalngales notekūdeņu attīrīšanas iekārtu 

pārbūve 1.kārta”. 

45. Par pašvaldības ielu nodošanu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”. 

46. Par noteikumu “Dāvanu pieņemšanas un uzskaites kārtība” projektu. 

47. Par noteikumu “Ādažu novada pašvaldības aktīvu pārvaldība” projektu. 

48. Par noteikumu “Darbinieku novērtēšanas noteikumi” projektu. 

49. Par pašvaldības darbinieku veselības apdrošināšanu. 

50. Par izmaiņām Ādažu novada Mākslu skolas struktūrā. 

51. Par nekustamā īpašuma iegādi “Ūbeļu iela 18A”. 

52. Par subsīdijām sporta sacensību organizēšanai. 

53. Par nekustamā īpašuma daļas piešķiršanu nomā garāžas izmantošanai Alderu iela 33, 

Baltezers. 

54. Par atbalstu jaunas dzīvojamās īres mājas būvniecību Kadagā. 
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55. Par projekta “Atpūtas ielas pārbūve posmā no Zvejnieku ielas līdz Nēģu ielai, 

Carnikavas ciemā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā” īstenošanu. 

56. Par atklāta konkursa izsludināšanu. 

57. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 28. jūnija lēmumā Nr. 

229 “Par aizņēmumu projekta “Ādažu vidusskolas “B” korpusa siltināšana” 

īstenošanai”. 

58. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. 

janvāra saistošajos noteikumos Nr. 1/2023 “Par Ādažu novada pašvaldības budžetu 

2023. gadam”” projektu. 

59. Informatīvs ziņojums par SIA “Ādažu ūdens” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu 

izmaiņām. 

60. Par saistošo noteikumu “Par subsīdijām sportam Ādažu novada pašvaldībā” projektu. 

61. Pašvaldības izpilddirektora ziņojums par pašvaldības domes lēmumu izpildi un 

pašvaldības darbu. 

-SLĒGTĀ DAĻA- 

62. Par sociālo palīdzību dzīvojamo telpu risināšanā. 

1.§ 

Par Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 23. augusta kārtējās sēdes darba 

kārtības apstiprināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Ierosina papildināt pašvaldības domes šā gada 23. augusta sēdes darba kārtību ar 60. 

jautājumu “Par saistošo noteikumu “Par subsīdijām sportam Ādažu novada pašvaldībā” 

projektu”, mainot pārējo jautājumu numerāciju. 

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Apstiprināt Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 23. augusta kārtējās sēdes 

darba kārtību. 

2.§ 

Par nolikuma “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 24.11.2021. nolikumā Nr. 

18 “Ādažu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikums”” 

projektu 

(Karīna Miķelsone) 

G. PORIETIS ierosina uzdot Ādažu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības 

komisijas sekretāram nodrošināt nolikuma konsolidētās versijas publicēšanu pašvaldības 

tīmekļvietnē.  

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt nolikumu Nr. 17 “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 24.11.2021. 

nolikumā Nr. 18 “Ādažu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

nolikums”” un sagatavot to parakstīšanai. 

2. Uzdot Ādažu novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas sekretāram 

nodrošināt nolikuma konsolidētās versijas publicēšanu pašvaldības tīmekļvietnē. 

 

 



 5 

3.§ 

Par kultūras projektu “Grāmatas “Ēvi vēstures stāsti” vāka un iekšlapu dizaina skiču 

izveidošana” 

(Linda Tiļuga) 

J. LEJA lūdz skaidrot finansējuma piešķiršanas kritērijus, sniedzot šādu atbalstu. 

L. TIĻUGA informē, ka finansējuma piešķiršana projektiem notiek saskaņā ar pašvaldības šā 

gada 24. maija nolikuma Nr. 11 “Iniciatīvas projektu finansēšanas kārtība Ādažu novada 

pašvaldībā” nosacījumiem un kritērijiem. 

Plkst. 09.05 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 296 “Par kultūras projektu “Grāmatas “Ēvi vēstures stāsti” vāka 

un iekšlapu dizaina skiču izveidošana”” un sagatavot to parakstīšanai. 

4.§ 

Par kultūras projektu “Īsmetrāžās spēlfilma “Ziemeļpols”” 

(Kerola Dāvidsone, Linda Tiļuga) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 297 “Par kultūras projektu “Īsmetrāžās spēlfilma “Ziemeļpols””” 

un sagatavot to parakstīšanai. 

5.§ 

Par nolikuma “Ādažu novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikums” projektu 

(Karīna Miķelsone, Kristīne Ludiņa-Jākobsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt nolikumu Nr. “18 Ādažu novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās 

komisijas nolikums” un sagatavot to parakstīšanai. 

Plkst. 09.10 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi. 

6.§ 

Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 3. maija protokollēmumā 

Nr.18 § 6 “Par pirmsskolas izglītības un bērnu uzraudzības pakalpojumu 

nodrošināšanu Ukrainas civiliedzīvotāju bērniem” 

(Kerola Dāvidsone) 

Plkst. 09.12 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē. 

Ādažu novada pašvaldības dome 2022. gada 3. maijā pieņēma lēmumu (protokols Nr. 18 § 6) 

“Par pirmsskolas izglītības un bērnu uzraudzības pakalpojumu nodrošināšanu Ukrainas 

civiliedzīvotāju bērniem”, cita starpā piešķirt līdzfinansējumu pirmsskolas izglītības apguvei 

pašvaldības noteiktajā kārtībā Izglītības iestāžu reģistrā reģistrētām privātajām pirmsskolas 

izglītības iestādēm Ādažu novada administratīvajā teritorijā par Ādažu novada 

administratīvajā teritorijā reģistrētajiem Ukrainas civiliedzīvotāju pirmsskolas vecuma 

bērniem (no pusotra līdz četru gadu vecumam 285 euro mēnesī,  obligātās sagatavošanas 

pamatizglītības ieguvei vecumam 200 euro mēnesī), kā arī apmaksāt priekšfinansējumu 

ēdināšanas izdevumiem Ukrainas civiliedzīvotāju bērniem pašvaldības un privātajās 

pirmsskolas izglītības iestādēs. 
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Ņemot vērā, ka līdzfinansējumu privātām pirmsskolas izglītības iestādēm katru gadu nosaka  

atbilstoši Ministru kabineta 2015. gada 8. decembra noteikumiem Nr. 709 “Noteikumi par 

izmaksu noteikšanas metodiku un kārtību, kādā pašvaldība atbilstoši tās noteiktajām vidējām 

izmaksām sedz pirmsskolas izglītības programmas izmaksas privātai izglītības iestādei”, ir 

nepieciešams veikt grozījumu lēmumā, kā arī valsts vairāk nefinansē ēdināšanu pirmsskolas 

vecuma bērniem, jo Ukrainas civiliedzīvotāju atbalsta likuma 13.1 panta septītajā daļā ir 

noteikts atbalsts ēdināšanai tikai izglītojamajiem no 1.–4. klasei. Minētajiem grozījumiem nav 

ietekmes uz pašvaldības budžetu. 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas ceturto punktu, Ukrainas 

civiliedzīvotāju atbalsta likuma 13.1 panta septīto daļu, kā arī Izglītības, kultūras, sporta un 

sociālās komitejas šā gada 2. augusta atzinumu, 

atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ādažu novada pašvaldības domes 2022. gada 3. maija 

protokollēmumā Nr. 18 § 6 “Par pirmsskolas izglītības un bērnu uzraudzības 

pakalpojumu nodrošināšanu Ukrainas civiliedzīvotāju bērniem”: 

1. izteikt 1. punktu šādā redakcijā:  

“1. Piešķirt līdzfinansējumu pirmsskolas izglītības apguvei pašvaldības noteiktajā 

kārtībā Izglītības iestāžu reģistrā reģistrētām privātajām pirmsskolas izglītības iestādēm 

Ādažu novada administratīvajā teritorijā par Ādažu novada administratīvajā teritorijā 

reģistrētajiem Ukrainas civiliedzīvotāju pirmsskolas vecuma bērniem atbilstoši 

līdzfinansējuma apmēram privātajām pirmskolas izglītības iestādēm, ko katru gadu 

nosaka ar atsevišķu domes lēmumu.”; 

2. svītrot 4. punktu. 

7.§ 

Par nolikuma “Interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales 

komisijas nolikums” projektu 

(Kerola Dāvidsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt nolikumu Nr. 19 “Interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas 

sadales komisijas nolikums” un sagatavot to parakstīšanai. 

8.§ 

Par Interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales komisijas 

apstiprināšanu 

(Kerola Dāvidsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 298 “Par Interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisijas apstiprināšanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

9.§ 

Par Ādažu novada pašvaldības Attīstības plānu darbam ar jaunatni 2023. - 2027. gadam 

(Kerola Dāvidsone, Ieva Pelcmane) 

I. KRASTIŅŠ, K. DĀVIDSONE, I. PELCMANE, J. LEJA, K. MIĶELSONE, G. DZENIS 

debatē par: 
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1. telpām jauniešiem Attīstības plānā iekļauto aktivitāšu īstenošanai (I. Pelcmane 

informē, ka jautājums par telpām jauniešiem tika vairākkārt skatīts komitejās un 

panākta vienošanās, ka novada pašvaldības vienību, pašvaldības policijas un Valsts 

ugunsdzēsības un glābšanas dienesta (turpmāk – VUGD) pārstāvji organizēs tikšanos 

2024. gada nogalē, lai vienotos par telpu izmantošanu, veicot tajās rokādi, ņemot vērā, 

ka uz to brīdi tiks uzsākta VUGD jaunās ēkas būvniecība Kadagā. Vērš uzmanību, ka 

Carnikavā ir pieejamas telpas, kur jaunieši var pavadīt brīvo laiku, kā arī ir pieņemts 

darba uz pusslodzi darbinieks, kurš strādās ar jauniešiem Carnikavā, savukārt Ādažos 

būs mobilais darbinieks, kurš palīdzēs jauniešiem īstenot iecerētus projektus un 

organizēt pasākumus, kā arī dosies uz pagastiem. K. Miķelsone aicina runāt par telpām 

jauniešiem, kad VUGD atbrīvos telpas Pirmajā ielā 42A, Ādažos. Informē, ka šī ēka ir 

pieteikta arī energoefektivitātes projektam.); 

2. “Skudru pūžņa” projektu Carnikavā (G. Dzenis informē, ka ēka, kurā tika plānots 

īstenot “Skudru pūžņa” projektu, ir jāmaina apkures katls. I. Krastiņš pauž viedokli, ka 

šo “pamesto” ēku var izmantot jauniešu vajadzībām, jo tā varētu būt pagaidu variants, 

kamēr nav izbūvēta Mākslu skola un izglītības kvartāls Carnikavā.); 

3. pašvaldības domes priekšsēdētājas K. Miķelsones ierosinājumu uzdot pašvaldības 

izpilddirektoram G. Porietim sagatavot informāciju un ziņot par aktuālo situāciju ar 

telpām, virzot to izskatīšanai Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas sēdē; 

4. plānu nepieciešamību (K. Miķelsone informē, ka plāni ir nepieciešami, lai saprastu vai 

un kā notiek lietas, tie rāda izaugsmi, kā arī tā ir atbildība – rīkoties un strādāt pēc 

plāna.). 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Apstiprināt Ādažu novada pašvaldības Attīstības plānu darbam ar jaunatni 2023. - 

2027. gadam (1. pielikums). 

10.§ 

Par nolikuma “Projektu konkursa “Atbalsta programmas “Neformālās izglītības 

pasākumi, t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem” īstenošana” 

nolikums” projektu 

(Kerola Dāvidsone) 

Plkst. 09.41 J. LEJA atstāj sēdi. 

I. KRASTIŅŠ, K. MIĶELSONE, G. PORIETIS, K. DĀVIDSONE debatē par projekta 

dalībnieku iespējamo skaitu un iespēju visiem pieteicējiem saņemt pakalpojumu (K. 

Miķelsone informē, ka novadā reģistrēti 158 Ukrainas civiliedzīvotāji un aptuveni puse no 

tiem ir pieaugušie. G. Porietis informē, ka projekta finansējums ir ārfinansējums. K. 

Dāvidsone informē, ka mācības varētu notikt skolās.). 

Plkst. 09.44 J. LEJA piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt nolikumu Nr. 20 “Projektu konkursa “Atbalsta programmas “Neformālās 

izglītības pasākumi, t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem” 

īstenošana” nolikums” un sagatavot to parakstīšanai. 

11.§ 

Par projektu konkursa “Atbalsta programmas “Neformālās izglītības pasākumi, t.sk. 

latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem” īstenošana” vērtēšanas 

komisiju 
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(Kerola Dāvidsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 299 “Par projektu konkursa “Atbalsta programmas “Neformālās 

izglītības pasākumi, t.sk. latviešu valodas apguve, Ukrainas bērniem un jauniešiem” 

īstenošana” vērtēšanas komisiju” un sagatavot to parakstīšanai. 

12.§ 

Par redakcionāliem labojumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 26. jūnija 

lēmumā Nr. 262 “Par Pedagoģiski medicīniskās komisijas apstiprināšanu” 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 300 “Par redakcionāliem labojumiem Ādažu novada pašvaldības 

domes 2023. gada 26. jūnija lēmumā Nr. 262 “Par Pedagoģiski medicīniskās komisijas 

apstiprināšanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

13.§ 

Par amata vietas izveidošanu Carnikavas PII “Riekstiņš” 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 301 “Par amata vietas izveidošanu Carnikavas PII “Riekstiņš””  

un sagatavot to parakstīšanai. 

14.§ 

Par Ādažu vidusskolas telpu nomas maksu 

(Karīna Miķelsone, Solvita Vasiļevska) 

A. ROZĪTIS, S. VASIĻEVSKA, K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ debatē par: 

1. iespēju iznomāt Ādažu sākumskolas sporta zāli futbola un florbola biedrībām (jaunākā 

vecuma bērniem) vismaz nedēļas nogalēs (S. Vasiļevska informē, ka Ādažu 

sākumskolas telpu iznomāšana notiek saskaņā ar attiecīgajiem normatīvajiem aktiem 

un pamatā sporta zāle tiek iznomāta volejbolam un basketbolam. Vērš uzmanību, ka 

Ādažu sākumskolas sporta zāle nav domāta futbolam, bet pauž viedokli, ka, ja 

biedrības norobežos sienas ar tīkliem un sagādās vārtus, kā arī sportisti lietos 

saudzīgus apavus, sporta zāli varēs iznomāt pie nosacījuma, ka ir pieejami brīvie laiki. 

K. Miķelsone ierosina atrunāt nosacījumus inventāra un apavu izmantošanā Ādažu 

sākumskolas sporta zālē attiecīgajā normatīvajā aktā, piemēram, kārtībā. Vērš 

uzmanību, ka spiediens uz pašvaldības telpām ar katru gadu pieaug. Aicina pārējās 

pašvaldības iestādes pārskatīt telpu nomas maksas, kā arī informēt Centrālās pārvaldes 

Sabiedrisko attiecību nodaļu par aktuālajām nomas maksām to publicēšanai 

pašvaldības tīmekļvietnē.); 

2. deputāta I. Krastiņa ierosinājumu Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļai 

sagatavot redzējumu par jaunu sporta zāli (I. Krastiņš informē, ka ir jāplāno 

pakalpojumu attīstība novadā un jautājumu par jauno sporta zāli ierosina izskatīt 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas sēdē. K. Miķelsone pauž viedokli, ka 

jautājumu par jauno sporta zāli ir jāizskata Centrālās pārvaldes Sporta nodaļai, 

piedāvājot investīciju un pakalpojumu sarakstu. Vērš uzmanību, ka pašreiz pašvaldība 

rekonstruē Carnikavas stadionu, kā arī “rindā gaidā” Ādažu stadions. I. Krastiņš 

ierosina izbūvēt jauno sporta zāli abiem pagastiem kopējā teritorijā). 
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Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 302 “Par Ādažu vidusskolas ēku telpu nomas maksu” un 

sagatavot to parakstīšanai. 

15.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kanāla iela 60” izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 303 “Par nekustamā īpašuma “Kanāla iela 60” izsoles rezultātu 

apstiprināšanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

16.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kāpas iela 26” izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 304 “Par nekustamā īpašuma “Kāpas iela 26” izsoles rezultātu 

apstiprināšanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

17.§ 

Par nekustamo īpašumu “Muzeja iela 5”, “Sintēzes iela 3” un “Sintēzes iela 7” izsoļu 

atzīšanu par nenotikušām un atkārtotu izsoļu rīkošanu 

(Karīna Miķelsone, Edvīns Šēpers) 

E. ŠĒPERS informē, ka projektu īstenošanas termiņš ir pagarināts par trīs gadiem un 

rezultatīvos rādītājus jāsasniedz līdz 2026. gada 31. decembrim.  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 305 “Par nekustamo īpašumu “Muzeja iela 5”, “Sintēzes iela 3” 

un “Sintēzes iela 7” izsoļu atzīšanu par nenotikušām un atkārtotu izsoļu rīkošanu” un 

sagatavot to parakstīšanai. 

18.§ 

Par nekustamo īpašumu  “Kadagas ceļš 17” un “Kadagas ceļš 19” izsoļu atzīšanu par 

nenotikušām 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 306 “Par nekustamo īpašumu  “Kadagas ceļš 17” un “Kadagas 

ceļš 19” izsoļu atzīšanu par nenotikušām” un sagatavot to parakstīšanai. 

Plkst. 10.03 J. LEJA atstāj sēdi. 

19.§ 

Par nekustamo īpašumu  “Lazdas 13”, “Muižas iela 8-6”, “Muižas iela 8-9” un “Muižas 

iela 8-10” izsoļu atzīšanu par nenotikušām 

(Karīna Miķelsone, Edvīns Šēpers) 

E. ŠĒPERS ziņo, ka saskaņā ar Publiskas personas mantas atsavināšanas likumu var 

pazemināt izsoles sākumcenu ne vairāk kā par 20 %. Informē, ka lēmuma nolēmuma 2.2. 

apakšpunktā ir veikti attiecīgi precizējumi. 
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Plkst. 10.05 J. LEJA piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 307 “Par nekustamo īpašumu  “Lazdas 13”, “Muižas iela 8-6”, 

“Muižas iela 8-9” un “Muižas iela 8-10” izsoļu atzīšanu par nenotikušām” un sagatavot 

to parakstīšanai. 

20.§ 

Par nekustamā īpašuma “Muzeja iela 2” izsoles rezultātu apstiprināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 308 “Par nekustamā īpašuma “Muzeja iela 2” izsoles rezultātu 

apstiprināšanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

21.§ 

Par nekustamā īpašuma “Vecupes iela 12” izsoles atzīšanu par nenotikušu un atkārtotas 

izsoles rīkošanu 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 309 “Par nekustamā īpašuma “Vecupes iela 12” izsoles atzīšanu 

par nenotikušu un atkārtotas izsoles rīkošanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

22.§ 

Par nosacītās cenas apstiprināšanu dzīvokļa īpašumam Jūras iela 15-3, Carnikava 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 310 “Par nosacītās cenas apstiprināšanu dzīvokļa īpašumam Jūras 

iela 15-3, Carnikava” un sagatavot to parakstīšanai. 

23.§ 

Par nolikuma “Centrālās pārvaldes nolikums” projektu 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt nolikumu Nr. 21 “Centrālās pārvaldes nolikums” un sagatavot to parakstīšanai. 

24.§ 

Par saistošo noteikumu “Par Ādažu novada simbolikas izmantošanu” projektu 

(Gatis Miglāns) 

Plkst. 10.11 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi. 

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 

atstāja sēdi), PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt saistošos noteikumus Nr. 24/2023 “Par Ādažu novada simbolikas 

izmantošanu” un sagatavot tos parakstīšanai. 

Plkst. 10.12 J. LEJA atstāj sēdi. 
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25.§ 

Par sadarbību ar biedrību “Gaujas Nacionālā parka tūrisma biedrība” 

(Gatis Miglāns) 

Plkst. 10.13 J. LEJA piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP) 

atstāja sēdi), PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 311 “Par sadarbību ar biedrību “Gaujas Nacionālā parka tūrisma 

biedrība”” un sagatavot to parakstīšanai. 

26.§ 

Par zemes iegūšanas piekrišanu īpašumā Salas iela 8, Garkalne 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 9 balsīm "Par" (Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Antra 

Krasta (LZS), Raitis Kubuliņš (LZP), Jānis Leja (S), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna 

Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Gatis 

Miglāns (LZS)), (Imants Krastiņš (LRA) atstāja sēdi), PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 312 “Par zemes iegūšanas piekrišanu īpašumā Salas iela 8, 

Garkalne” un sagatavot to parakstīšanai. 

27.§ 

Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā Lašu iela 11, Carnikava 

(Gatis Miglāns) 

Plkst. 10.15 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 313 “Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā Lašu iela 11, 

Carnikava” un sagatavot to parakstīšanai. 

28.§ 

Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu zemes vienībām 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 314 “Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa maiņu zemes 

vienībām” un sagatavot to parakstīšanai. 

29.§ 

Par adreses piešķiršanu objektiem īpašumā “Ganmalas”, Kalngale 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 315 “Par adreses piešķiršanu objektiem īpašumā “Ganmalas”, 

Kalngale” un sagatavot to parakstīšanai. 

30.§ 

Par adreses maiņu objektiem īpašumā “Arhitekts Nr. 3”, Garupe 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 
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Pieņemt lēmumu Nr. 316 “Par adreses maiņu objektiem īpašumā “Arhitekts Nr. 3”, 

Garupe” un sagatavot to parakstīšanai. 

31.§ 

Par zemes reformas laikā noteikta apgrūtinājuma (ceļa servitūta teritorija) dzēšanu 

nekustamajā īpašumā “Jaunstūrīši”, Ādažos 

(Gatis Miglāns, Inga Švarce) 

I. ŠVARCE informē, ka, apsekojot teritoriju, ir konstatēts, ka meliorācijas grāvjiem ir 

nodrošināta piekļuve no nekustāmā īpašuma “Jaunstūrīši” puses.  

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 317 “Par zemes reformas laikā noteikta apgrūtinājuma (ceļa 

servitūta teritorija) dzēšanu nekustamajā īpašumā “Jaunstūrīši”, Ādažos” un sagatavot to 

parakstīšanai. 

32.§ 

Par nekustamo īpašumu Birzes iela 29 un 31, Garupe zemes vienību apvienošanu 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 318 “Par nekustamo īpašumu Birzes iela 29 un 31, Garupe zemes 

vienību apvienošanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

33.§ 

Par adrešu piešķiršanu no īpašuma Viršu ielā 17, Gaujā, atdalītajiem zemes gabaliem 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 319 “Par adrešu piešķiršanu no īpašuma Viršu ielā 17, Gaujā, 

atdalītajiem zemes gabaliem” un sagatavot to parakstīšanai. 

34.§ 

Par atļauju izstrādāt detālplānojumu nekustamam īpašumam “Druvieši”, Garciemā 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 320 “Par atļauju izstrādāt detālplānojumu nekustamam īpašumam 

“Druvieši”, Garciemā” un sagatavot to parakstīšanai. 

35.§ 

Par atļauju izstrādāt lokālplānojumu kā grozījumus Ādažu novada teritorijas 

plānojumam (3.1 redakcijai) nekustamajā īpašumā “Avenes”, Ādažos 

(Gatis Miglāns) 

K. MIĶELSONE lūdz informēt, vai nosacījums par pieslēgšanos centralizētajiem tīkliem ir 

nostiprināts lēmumā. 

G. MIGLĀNS informē, ka šāds nosacījums ir iekļauts lēmumā. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 
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Pieņemt lēmumu Nr. 321 “Par atļauju izstrādāt lokālplānojumu kā grozījumus Ādažu 

novada teritorijas plānojumam (3.1 redakcijai) nekustamajā īpašumā “Avenes”, 

Ādažos” un sagatavot to parakstīšanai. 

36.§ 

Par adreses likvidēšanu Muižas ielā 2, Ādažos 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 322 “Par adreses likvidēšanu Muižas ielā 2, Ādažos” un sagatavot 

to parakstīšanai. 

37.§ 

Par lokālplānojuma Laimas ielā 1, Birzniekos nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Gatis Miglāns, Zintis Varts) 

Z. VARTS informē, ka VSIA “Latvijas Valsts ceļi” atzinums nav nepieciešams, jo sarkanās 

līnijas jau ir noteiktas. 

K. MIĶELSONE lūdz skaidrot, vai atzinums nav nepieciešams arī par teritorijas 

paplašināšanu. 

Z. VARTS informē, ka noprecizēs šo informāciju. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 323 “Par lokālplānojuma Laimas ielā 1, Birzniekos nodošanu 

publiskajai apspriešanai” un sagatavot to parakstīšanai. 

38.§ 

Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu īpašumam “Vanadziņi”, Garkalnē 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 324 “Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu īpašumam 

“Vanadziņi”, Garkalnē” un sagatavot to parakstīšanai. 

39.§ 

Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu īpašumam “Liānas”, Stapriņos 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 325 “Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu īpašumam “Liānas”, 

Stapriņos” un sagatavot to parakstīšanai. 

40.§ 

Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Grandi”, Garkalnē 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 326 “Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu nekustamajam 

īpašumam “Grandi”, Garkalnē” un sagatavot to parakstīšanai. 

 



 14 

41.§ 

Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu zemes vienībai Kanāla ielā 1, Alderos 

(Gatis Miglāns (LZS), Miķelis Cinis) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 327 “Par zemes ierīcības projekta uzsākšanu zemes vienībai 

Kanāla ielā 1, Alderos” un sagatavot to parakstīšanai. 

42.§ 

Par nekustamā īpašuma “Lantveiduļi”, Garkalnē sadalīšanu (sastāva grozījumiem) un 

adreses piešķiršanu 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 328 “Par nekustamā īpašuma “Lantveiduļi”, Garkalnē sadalīšanu 

(sastāva grozījumiem) un adreses piešķiršanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

43.§ 

Par hidroloģiskās monitoringa stacijas izvietošanu 

(Gatis Miglāns) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 329 “Par hidroloģiskās monitoringa stacijas izvietošanu” un 

sagatavot to parakstīšanai. 

44.§ 

Par ilgtermiņa aizņēmumu projektam “Kalngales notekūdeņu attīrīšanas iekārtu 

pārbūve 1.kārta” 

(Karīna Miķelsone, Lauris Bernāns) 

L. BERNĀNS, K. MIĶELSONE, V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, A. DUNDURS, J. 

RUKS debatē par: 

1. notekūdeņu attīrīšanas iekārtu (turpmāk – NAI) aprēķinātajām jaudām un esošo 

rezervi (L. Bernāns informē, ka NAI jaudas sākotnēji tika aprēķinātas diviem 

detālplānojumiem, kas tajā brīdī bija, kur tīkli līdz šim vēl nav izbūvēti. Vērš 

uzmanību, ka tīklus nevar bezizmērā paredzēt, kā arī ieplānot lielu rezervi un 

ekonomiski darbināt. Informē par nepieciešamajiem pašvaldības budžeta līdzekļiem 

projekta līdzfinansēšanai 15 % apmērā šajā un 2024. gadā. Pauž viedokli, ka, ja visi 

detālplānojumos esošie objekti 100 % pieslēdzas NAI, tad rezerve varētu būt līdz 10 

%. Izsaka šaubas, ka iedzīvotāji būvēs tīklus par saviem līdzekļiem. Informē, ka pēc šī 

brīža situācijas rezerve veidojas līdz 30 %. K. Miķelsone aicina, iesniedzot tehniskās 

specifikācijas, ņemt vērā NAI kapacitāti, kā arī veidot Carnikavas NAI pieslēguma 

maksu, jo mutiskas vienošanās ar iedzīvotājiem neizpildās. Ierosina uzdot 

atbildīgajiem darbiniekiem veidot infrastruktūras nodevu, līdzīgi, kā tas ir Ādažos.); 

2. projekta īstenošanu un mājsaimniecību skaitu (V. Bulāns lūdz skaidrot projekta 

projektēšanas īstenošanu – tā notiks uzreiz vai kārtās. L. Bernāns informē, ka projekta 

projektēšana notiks uzreiz. Vērš uzmanību, ka “Laugas krasti” izbūvēja sūkņu staciju 

un tīklus līdz pašvaldības pieslēguma punktam un gaida iespēju pieslēgties 

pašvaldības tīkliem. V. Bulāns lūdz informēt, vai Garciema aglomerācijai pietiks NAI 

jaudas. K. Miķelsone pauž viedokli, ka pašvaldība nevar pieņemt jaunus lēmumus par 

detālplānojumu apstiprināšanu, jo nav rezerves NAI, līdz ar to ir jāizstrādā risinājums 
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par pieslēgumu nodevu, jo pretējā gadījumā NAI jaudas risinājumi gulsies uz 

iedzīvotājiem kā tarifs. V. Bulāns vērš uzmanību, ka darba uzdevumos un 

Administratīvajos līgumos nav prasīts no attīstītājiem ieguldījums NAI. Aicina 

turpmākajos darba uzdevumos un līgumos noteikt šādu nosacījumu. Pauž viedokli, ka 

jau tagad ir pieņemti lēmumi par jaudām, kas vēl nav izbūvēti. Ierosina attiecīgi 

precizēt lēmuma projektu. L. Bernāns informē, ka plānots realizēt projekta 1. kārtu ar 

iekārtu jaudu 150 m3 diennaktī, tiem, kuri izbūvēja tīklus un tās ir 200 

mājsaimniecības, jo pieteikušas ir 385 mājsaimniecības.); 

3. projekta sadārdzinājumu un alternatīvajiem projekta īstenošanas risinājumiem (V. 

Bulāns vērš uzmanību, ka projekta īstenošanas izmaksas ir četrreiz dārgākas, nekā bija 

plānotas. L. Bernāns informē, ka projekts tika plānots 2021. gadā pēc tolaik 

aktuālajām tirgus cenām. J. Leja pauž viedokli, ka, ņemot vērā iedzīvotāju pirktspēju, 

kas pēdējos gados samazinājās, detālplānojumos paredzēto mājsaimniecību skaits 

netiks izbūvēts un NAI jaudas pietiks. Informē, ka pašvaldība nevar neapstiprināt 

detālplānojumus, jo var izbūvēt lokāltīklus. L. Bernāns informē, ka mājsaimniecībām 

ir vērojamas problēmas ar lokāltīklu ekspluatāciju. A. Dundurs informē, ka NBS 

plānoja savas attīrīšanas iekārtas, bet Valsts vides dienests izsniedza noteikumus, ko 

NBS nevarēja realizēt, tai skaitā augstu prasību un izdevumu dēļ, kā rezultātā SIA 

“Ādažu ūdens” būvē trešo aerotanku. K. Miķelsone ierosina darba uzdevumā noteikt 

prasības par komunikācijām.); 

Plkst. 11.02 K. DĀVIDSONE atstāj sēdi. 

Plkst. 11.03 K. DĀVIDSONE piedalās sēdē. 

Plkst. 11.05 K. MIĶELSONE atstāj sēdi. 

Plkst. 11.06 K. MIĶELSONE piedalās sēdē. 

4. pieslēguma maksu (I. Krastiņš lūdz informēt, kad Ādažos tika ievesta pieslēguma 

maksa. A. Dundurs informē, ka tā tika ievēsta 2021. gadā pēc konsultācijām ar 

profesoru A. Miglavu, kurš palīdzēja izrēķināt pieslēguma jaudas un maksu. J. Leja 

pauž viedokli, ka pieslēguma maksa Ādažos nestrādā, jo ir ļoti maz uzņēmēju, kuri 

šādu nodevu samaksāja. K. Miķelsone ierosina lēmuma preambulā noteikt informāciju 

par 150 m3 diennaktī un projekta īstenošanas 1. kārtu. Vērš uzmanību, ka NAI jaudas, 

ņemot vērā izsniegtās tehniskās specifikācijas un pieņemtos lēmumus, ir faktiski 

izsmeltas, līdz ar to ir jāsagatavo priekšlikumi pieslēguma nodevas ieviešanai. Pauž 

viedokli, ka tehniskie noteikumi ļauj attīstīties attīstītājiem, bet pašvaldībai ir 

jānodrošina jaudas. I. Krastiņš lūdz skaidrot, kā ciemati attīstās un kā tika noteikta 

jauda 150 m3 diennaktī. L. Bernāns skaidro, ka jauda 150 m3 diennaktī ir salāgota ar 

scenāriju, kur attīstītājs izbūvēja tīklus, bet, ja nāk jaunie attīstītāji, tad jaudas ir 

jāpalielina. I. Krastiņš ierosina izskatīt dalītā tarifa piemērošanu vienā aglomerācijā uz 

jauniem pieslēgumiem. L. Bernāns vērš uzmanību, ka jārīkojas atbilstoši normatīvo 

aktu prasībām, līdz ar to deputāta I. Krastiņa ierosinājums nav atbalstāms. J. Leja 

ierosina organizēt jaunu iepirkumu. K. Miķelsone informē, ka sadārdzinājums 

veidojās pret iepriekš ieplānoto, nevis iepirkuma rezultātā, līdz ar to jaunu iepirkumu 

organizēt nav juridiskā pamata. J. Ruks lūdz informēt, ka pašvaldība panāks 

mājsaimniecību pieslēgšanos centrālās kanalizācijas tīkliem, ja sākotnēji tiek izbūvēta 

lokālā kanalizācija [Uz deputāta J. Ruka jautājumu atbilde netika sniegta.]. A. 

Dundurs informē, ka SIA “Ādažu ūdens” divus gadus nevar ņemt aizņēmumus, jo 

iepriekšējos divos gados ir paņemti aizņēmumi un ir jāatmaksā 700000 euro.). 

K. MIĶELSONE ierosina uzdot: 

1. pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”, pašvaldības iestādēm un 

Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļai ziņot deputātiem par aktuālo 
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konkursu specifikācijām Projektu uzraudzības komisijā un pēc komisijas 

rekomendācijām – Attīstības komitejas sēdēs, pašvaldības izpilddirektoram iestrādājot 

šādu nosacījumu pie darba uzdevumiem, lai deputāti zinātu, kas tiek iepirkts 

pašvaldībā; 

2. pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” atbildīgajiem darbiniekiem 

gatavot nodevas projektu, izstrādājot priekšlikumus par nodevas aprēķināšanas kārtību 

un apmēru.   

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

1. Pieņemt lēmumu Nr. 330 “Par ilgtermiņa aizņēmumu projektam “Kalngales 

notekūdeņu attīrīšanas iekārtu pārbūve 1.kārta”” un sagatavot to parakstīšanai. 

2. Uzdot pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”, pašvaldības iestādēm un 

Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļai ziņot deputātiem par aktuālo 

konkursu specifikācijām Projektu uzraudzības komisijā un pēc komisijas 

rekomendācijām – Attīstības komitejas sēdēs, pašvaldības izpilddirektoram iestrādājot 

šādu nosacījumu pie darba uzdevumiem, lai deputāti zinātu, kas tiek iepirkts 

pašvaldībā. 

3. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” atbildīgajiem darbiniekiem 

gatavot nodevas projektu, izstrādājot priekšlikumus par nodevas aprēķināšanas kārtību 

un apmēru. 

45.§ 

Par pašvaldības ielu nodošanu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 331 “Par pašvaldības ielu nodošanu pašvaldības aģentūrai 

“Carnikavas komunālserviss”” un sagatavot to parakstīšanai. 

46.§ 

Par noteikumu “Dāvanu pieņemšanas un uzskaites kārtība” projektu 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt noteikumus Nr. 16 “Dāvanu pieņemšanas un uzskaites kārtība” un sagatavot 

tos parakstīšanai. 

47.§ 

Par noteikumu “Ādažu novada pašvaldības aktīvu pārvaldība” projektu 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt noteikumus Nr. 17 “Ādažu novada pašvaldības aktīvu pārvaldība” un 

sagatavot tos parakstīšanai. 

48.§ 

Par noteikumu “Darbinieku novērtēšanas noteikumi” projektu 

(Karīna Miķelsone) 
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Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt noteikumus Nr. 18 “Darbinieku novērtēšanas noteikumi” un sagatavot tos 

parakstīšanai. 

49.§ 

Par pašvaldības darbinieku veselības apdrošināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Pašvaldības, kā darba devēja un pašvaldības iestāžu darba kolektīvu darba koplīgumos 

paredzēts, ka darba devējs vienu reizi gadā kompensē speciālo medicīniski optisko redzes 

korekcijas līdzekļu (briļļu, kontaktlēcu) iegādi vai apdrošināšanas izdevumus 150 euro 

apmērā. 

2022. gadā tika veikta veselības apdrošināšanas pakalpojuma iepirkuma procedūra 750 

pašvaldības darbiniekiem. Šajā gadā pakalpojumu vēlas saņemt 920 darbinieki. 

Pašreizējā tirgus situācija liecina, ka medicīnas pakalpojumu izmaksas gada laikā palielinājās 

aptuveni par 30 %, turklāt apdrošinātāji norāda, ka faktiski nav iespējams nodrošināt 

pakalpojumus par 150 euro vienam cilvēkam. 

Blakus novados pašvaldībās apmaksā apdrošināšanas pakalpojumu 250 – 400 euro apmērā 

vienam darbiniekam (Saulkrastu novada pašvaldībā – 250 euro apmērā, Ķekavas novada 

pašvaldībā – 354 euro apmērā, Ropažu un Mārupes novadu pašvaldībās – 400 euro apmērā). 

Apdrošināšanas prēmijas izmaksu palielināšana līdz 200 euro vienam darbiniekam papildu 

izmaksās 46000 euro un pašvaldības budžetā nav apstiprināts šāds izmaksu palielinājums.  

Pašvaldības iestādes pārskatīja savas šā gada budžeta tāmes un apliecina, ka, gadījumā, ja 

veselības apdrošināšanas iepirkumu nebūs iespējams organizēt, nepalielinot veselības 

apdrošināšanas polises izmaksas, iestādes starpības segšanai spēs nodrošināt nepieciešamos 

papildu līdzekļus, pārskatot izdevumus un veicot attiecīgus tāmju grozījumus.  

Lai objektīvi izvērtētu iepriekšminētos apstākļus, kas var apdraudēt jauna pašvaldības 

darbinieku veselības apdrošināšanas iepirkuma līguma noslēgšanu un virzītu jautājumu par 

apdrošināšanas izdevumu kompensācijas summas palielināšanu, nepieciešams veikt 

provizorisku veselības apdrošināšanas pakalpojumu tirgus izpēti, kā arī informēt par šīs 

izpētes rezultātiem darbiniekus, jo tie var rezultēties ar nepieciešamību veikt grozījumus 

darba koplīgumos.  

L. PUMPURE ierosina atkārtoti veikt pašvaldības darbinieku aptauju, lai saņemtu aktuālo 

informāciju par apdrošināmo darbinieku skaitu. 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 10. panta pirmās daļas 21. punktu, Valsts un pašvaldību 

institūciju amatpersonu un darbinieku atlīdzības likuma 37. panta pirmo daļu, 

atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

1. Uzdot Centrālās pārvaldes Personāla nodaļai: 

1.1. apzināt kopējo pašvaldības darbinieku skaitu, kuriem nepieciešama 

apdrošināšana; 

1.2. sagatavot pašvaldības darbinieku veselības apdrošināšanas pakalpojumu tehnisko 

specifikāciju un veikt tirgus izpēti attiecīgā pakalpojuma sniedzējiem, apkopot 

aptaujas rezultātus un apkopojumu iesniegt pašvaldības izpilddirektoram līdz 

2023. gada 31. augustam. 

2. Par šī nolēmuma 1. punkta izpildes rezultātiem informēt pašvaldības darba kolektīvu 

pārstāvjus. 
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3. Ja tirgus izpētes rezultātā tiks konstatēta nepieciešamība palielināt koplīgumā 

noteiktās veselības apdrošināšanas izdevumu kompensācijas apmēru, Centrālās 

pārvaldes Personāla nodaļai sadarbībā ar pašvaldības darba kolektīvu pārstāvjiem 

nedēļas laikā no tirgus izpētes rezultātu apkopošanas sasaukt darbinieku kopsapulces. 

4. Uzdot Centrālās pārvaldes Personāla nodaļas vadītājai nodrošināt nolēmuma izpildi. 

5. Uzdot pašvaldības izpilddirektoram veikt nolēmuma izpildes kontroli. 

50.§ 

Par izmaiņām ĀNMS struktūrā 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 332 “Par izmaiņām ĀNMS struktūrā” un sagatavot to 

parakstīšanai. 

51.§ 

Par nekustamā īpašuma iegādi “Ūbeļu iela 18A” 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par" (Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Antra 

Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis Miglāns (LZS), Karīna 

Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – 

1 (Jānis Leja (S)), "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 333 “Par nekustamā īpašuma iegādi “Ūbeļu iela 18A”” un 

sagatavot to parakstīšanai. 

J. LEJA izsakās par balsošanas motīviem un informē, ka balsoja “pret”, jo uzskata, ka 

pirmskolas izglītības iestāde tiks būvēta neatbilstošā vietā un pašvaldībai būs jāiztērē lieli 

līdzekļi ceļu infrastruktūras sakārtošanai. 

52.§ 

Par subsīdijām sporta sacensību organizēšanai 

(Karīna Miķelsone) 

Ziņo, ka pašvaldība saņēma divus biedrības “Latvijas petanka sporta federācija”  šā gada 14. 

augusta iesniegumus (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/3672 un reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/3673) 

subsīdijas saņemšanai sportistu dalībai sporta sacensībās. 

Pamatojoties uz pašvaldības 2021. gada 24. novembra saistošajiem noteikumiem Nr. 36/2021 

“Par subsīdijām sportam Ādažu novada pašvaldībā” (turpmāk – noteikumi), pašvaldības dome 

izskatīja pieteikumus subsīdijas saņemšanai dalībai sporta sacensībās un treniņnometnēs.  

Centrālās pārvaldes Sporta nodaļa atzina, ka iesniegtie pieteikumi atbilst noteikumos 

noteiktajiem kritērijiem un ir atbalstāmi. Sporta nodaļas budžetā pieteikumos norādītajam 

mērķim ir pieejams finanšu līdzekļu atlikums 3150 euro apmērā. 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 7. punktu, Sporta likuma 7. panta 

pirmās daļas 5. un 6. punktu, Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā gada 2. 

augusta atzinumu un Finanšu komitejas šā gada 16. augusta atzinumu, 

atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

1. Atbalstīt pašvaldības subsīdijas piešķiršanu šajā gadā par kopējo summu 600 euro 

biedrībai “Latvijas petanka sporta federācija” (reģ. Nr. 40008143066, adrese: 

Inženieru iela 93 – 56, Ventspils, LV-3601) sportistu Lauras Miglānes un Gintas 
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Miglānes dalībai Pasaules čempionātā petankā, Kotonu (Benina), no šā gada 11. 

septembra līdz 13. septembrim. 

2. Uzdot Centrālās pārvaldes Grāmatvedības nodaļai līdz šā gada 5. septembrim 

izmaksāt šī nolēmuma 1. punktā noteiktās subsīdijas noteikumos noteiktajā kārtībā. 

53.§ 

Par nekustamā īpašuma daļas piešķiršanu nomā garāžas izmantošanai Alderu iela 33, 

Baltezers 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 334 “Par nekustamā īpašuma daļas piešķiršanu nomā garāžas 

izmantošanai Alderu iela 33, Baltezers” un sagatavot to parakstīšanai. 

54.§ 

Par atbalstu jaunas dzīvojamās īres mājas būvniecību Kadagā 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 335 “Par atbalstu jaunas dzīvojamās īres mājas būvniecību 

Kadagā” un sagatavot to parakstīšanai. 

55.§ 

Par projekta “Atpūtas ielas pārbūve posmā no Zvejnieku ielas līdz Nēģu ielai, 

Carnikavas ciemā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā” īstenošanu 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 336 “Par projekta “Atpūtas ielas pārbūve posmā no Zvejnieku 

ielas līdz Nēģu ielai, Carnikavas ciemā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā” 

īstenošanu” un sagatavot to parakstīšanai. 

56.§ 

Par atklāta konkursa izsludināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Ziņo, ka pašvaldības dome iemazinājās ar pašvaldības aģentūras “Carnikavas 

komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) direktora 1. vietnieka Arta Brūvera ziņojumu par Liepu 

alejas pārbūvi posmā no Ojāra Vācieša ielas līdz Krastmalas ielai Carnikavā (turpmāk – 

projekts) un par ielas seguma atjaunošanu Draudzības ielas posmā no Jaunkūlu ielas līdz 

autoceļam V46 (Attekas ielai), Ādaži (turpmāk - projekti), un konstatēja, ka: 

1. šā gada 27. jūlijā aģentūra izsludināja iepirkuma procedūru “Liepu alejas pārbūve 

posmā no Ojāra Vācieša ielas līdz Krastmalas ielai Carnikavā” (Iepirkuma 

identifikācijas Nr. PA “Carnikavas komunālserviss” 2023/39). Pamatojoties uz 

Publisko iepirkumu likuma (turpmāk – likums) 9. panta trīspadsmito daļu, iepirkums 

tika izbeigts bez rezultāta, jo vienīgā pretendenta piedāvātā līgumcena pārsniedza 

līgumcenas robežvērtības, t.i., saskaņā ar likuma 9. panta pirmo daļu publiska 

būvdarbu līguma paredzamā līgumcena ir 20000 euro, vai lielāka, bet mazāka par 

170000 euro; 

2. ielas seguma atjaunošana Draudzības ielas posmā no Jaunkūlu ielas līdz autoceļam 

V46 (Attekas ielai), Ādažos, projekta indikatīvā tāme pārsniedz 230000 euro.  
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Lai realizētu minētos projektus, nepieciešams izsludināt atklātu konkursu un aizņemties 

Valsts kasē finanšu līdzekļus projektu īstenošanai.  

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 3. punktu, kā arī Finanšu komitejas 

šā gada 16. augusta atzinumu,  

atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

1. Uzdot aģentūrai izsludināt atklātu konkursu “Liepu alejas pārbūve posmā no Ojāra 

Vācieša ielas līdz Krastmalas ielai Carnikavā”, paredzot būvniecības realizāciju 2024. 

gadā. 

2. Uzdot Centrālās pārvaldes Juridiskajai un iepirkumu daļai izsludināt atklātu konkursu 

“Ielas seguma atjaunošana Draudzības ielas posmā no Jaunkūlu ielas līdz autoceļam 

V46 (Attekas ielai), Ādaži, Ādažu pagasts, Ādažu novads”, paredzot būvniecības 

realizāciju 2024. gadā. 

3. Atbalstīt lēmumā minēto projektu finansēšanu no aizņēmuma Valsts kasē. 

4. Uzdot pašvaldības izpilddirektoram nodrošināt lēmuma izpildes kontroli. 

57.§ 

Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 28. jūnija lēmumā Nr. 

229 “Par aizņēmumu projekta “Ādažu vidusskolas “B” korpusa siltināšana” 

īstenošanai” 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 337 “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 28. 

jūnija lēmumā Nr. 229 “Par aizņēmumu projekta “Ādažu vidusskolas “B” korpusa 

siltināšana” īstenošanai”” un sagatavot to parakstīšanai. 

58.§ 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. 

janvāra saistošajos noteikumos Nr. 1/2023 “Par Ādažu novada pašvaldības budžetu 

2023. gadam”” projektu 

(Karīna Miķelsone) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt saistošos noteikumus Nr. 25/2023 “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 

domes 2023. gada 25. janvāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par Ādažu novada 

pašvaldības budžetu 2023. gadam”” un sagatavot tos parakstīšanai. 

59.§ 

Informatīvs ziņojums par SIA “Ādažu ūdens” ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu 

izmaiņām 

(Aivars Dundurs) 

Ziņojums (2. pielikums). 

Plkst. 12.18 J. LEJA atstāj sēdi. 

K. MIĶELSONE, A. DUNDURS, M. GRIEZNE, I. KRASTIŅŠ, J. RUKS, R. KUBULIŅŠ, 

G. PORIETIS debatē par: 

1. ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu (turpmāk – tarifs) izmaiņām (K. Miķelsone 

pauž viedokli, ka tarifa pieaugums par 43 % ir ļoti straujš un lūdz informēt par 
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komponentēm, kas tik būtiski paaugstināja tarifu. A. Dundurs informē, ka tās ir 

apjomīgas investīcijas attīrīšanas iekārtu rekonstrukcijā, elektroenerģijas cenu 

pieaugums un materiālie izdevumi. K. Miķelsone lūdz skaidrot, kādā veidā 

sadārdzināja tarifu investīcijas projekti. A. Dundurs informē, ka tarifu veido četras 

komponentes, kā arī atsaucas uz cenu un nodevu sadārdzinājumu pēdējos gados.); 

Plkst. 12.18 I. KRASTIŅŠ un J. LEJA atstāj sēdi. 

Plkst. 12.20 J. LEJA piedalās sēdē. 

Plkst. 12.21 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē. 

2. nepieciešamību deputātiem un iedzīvotājiem skaidrot tarifa pieaugumu un publicēt 

informāciju sociālajās platformās (K. Miķelsone pauž viedokli, ja ir jāskaidro tarifa 

pieaugums. M. Griezne ierosina paziņojumu par tarifa izmaiņām publicēt ne tikai 

pašvaldības tīmekļvietnē, bet arī sociālajās platformās. A. Dundurs informē, ka 

paziņojums par tarifa izmaiņām nav gala variants un iedzīvotāji var iesniegt savus 

priekšlikumus līdz šā gada 6. septembrim. I. Krastiņš lūdz informēt, vai tarifa 

pieaugums ir rūpīgi izvērtēts. A. Dundurs informē, ka SIA “Ādažu ūdens” iesniedza 

Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisijai (turpmāk – SPRK) visus līgumus, 

rēķinus un citus dokumentus, kas pamato tarifa pieaugumu. K. Miķelsone lūdz 

informēt: 1) kā pamatlīdzekļu nolietojums pieauga par 148 % un materiālā izmaksas – 

par 128 %; 2) vai SIA “Ādažu ūdens” meklēja alternatīvas un citus piegādātājus, lai 

samazinātu izdevumus; 3) kas bija tās izmaiņas, kāpēc izmaksas tik strauji pieauga un 

ko darīja SIA “Ādažu ūdens”, lai tās samazinātu. [Uz pašvaldības domes 

priekšsēdētājas K. Miķelsones jautājumiem atbildes netika sniegtas.] A. Dundurs 

informē, ka tarifs netika pārskatīts četrus gadus un ierosina atkārtoti jautājumu izskatīt 

Attīstības komitejas sēdē. R. Kubuliņš pauž viedokli, ka tarifa pieaugums vienu reizi 

četros gados un katru gadu četru gadu garumā ir atšķirīgas taktikas, ko jāizvērtē. 

Aicina atkārtoti pārskatīt tarifa komponentes, lai tā pieaugums nebūtu lielāks par 23 

%. G. Porietis skaidro kopsavilkumu par SIA “Ādažu ūdens” ūdenssaimniecības 

pakalpojumu tarifu projektu, kas tika iesniegts SPRK 

[https://www.sprk.gov.lv/sites/default/files/tarifu_projektu_kopsavilkums/Kopsavilku

ms_SIA_Adazu_udens_tarifi_.pdf]. K. Miķelsone pauž viedokli, ka SPRK un SIA 

“Ādažu ūdens” sagatavoto informāciju ir jāskata kopā, kā arī ierosina SIA “Ādažu 

ūdens” kopā ar pašvaldības izpilddirektoru sagatavot materiālus – gada pārskatus un 

prezentācijas – ko izskaidrot deputātiem Attīstības komitejas sēdē. M. Griezne vērš 

uzmanību, ka priekšlikumus par tarifu var iesniegt līdz šā gada 6. septembrim. K. 

Miķelsone aicina informēt sabiedrību par tarifa plānoto pieaugumu, kā arī 

priekšlikumu iesniegšanas iespējām. A. Dundurs ierosina uzaicināt uz Attīstības 

komitejas sēdi SPRK nodaļas vadītāju, kura ir atbildīga par ūdenssaimniecību. 

Informē, ka SPRK lūdza SIA “Ādažu ūdens” iesniegt tarifa pārskatīšanu, pretējā 

gadījumā rakstītu vēstuli pašvaldības domei. J. Ruks lūdz paskaidrot, kas tika iekļauts 

tarifā. K. Miķelsone lūdz informēt, ko darīja kapitālsabiedrība pie šādiem 

sadārdzinājumiem. Vērš uzmanību, ka SIA “Ādažu ūdens” neinformēja pašvaldības 

domi par situāciju, ka gaidīts šāds sadārdzinājums, kā arī informācija par tarifiem nav 

pašvaldības domes lēmums. Pauž viedokli, ka, ja Centrālās pārvaldes Sabiedrisko 

attiecību nodaļa nebūtu nopublicējusi informāciju par tarifa pieaugumu no oficiālā 

izdevuma “Latvijas Vēstnesis”, deputāti neko nezinātu. Izsaka lūgumu SIA “Ādažu 

ūdens” empātiski un korekti komunicēt ar pašvaldības domi un SPRK. J. Ruks aicina 

izskatīt, cik korekti strādā SIA “Ādažu ūdens”. G. Porietis informē, ka SPRK izskata 

tarifa izmaiņas un uzdod jautājumus ar atbildes termiņu līdz 90 dienām. Pauž viedokli, 

ka, ja SIA “Ādažu ūdens” nespēj pārliecināt pašvaldības domi, tad tai ir jāinformē 

SPRK.) 



 22 

K. MIĶELSONE ierosina uzdot SIA “Ādažu ūdens” sagatavot informāciju par tarifa 

pieaugumu izskatīšanai Attīstības komitejas šā gada 13. septembra sēdē.  

Atklāti balsojot, ar 8 balsīm "Par" (Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Antra 

Krasta (LZS), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Liāna Pumpure (LRA), Arnis 

Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA)), "Pret" – 2 (Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S)), 

"Atturas" – 1 (Raitis Kubuliņš (LZP)), PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Uzdot SIA “Ādažu ūdens” sagatavot informāciju par tarifa pieaugumu izskatīšanai 

Attīstības komitejas šā gada 13. septembra sēdē. 

I. KRASTIŅŠ izsakās par balsošanas motīviem un informē, ka sabiedrībai jūtīgie jautājumi 

iziet no pašvaldības domes kontroles, kā arī lūdz pašvaldības domes vadību un iesaistītās 

puses jūtīgās jomās ciešāk sadarboties. 

60.§ 

Par saistošo noteikumu “Par subsīdijām sportam Ādažu novada pašvaldībā” projektu 

(Arnis Rozītis) 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt saistošos noteikumus Nr. 26/2023 “Par subsīdijām sportam Ādažu novada 

pašvaldībā” un sagatavot tos izskatīšanai. 

61.§ 

Pašvaldības izpilddirektora ziņojums par pašvaldības domes lēmumu izpildi un 

pašvaldības darbu 

(Guntis Porietis) 

Ziņojums (3. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, PAŠVALDĪBAS DOME 

NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

Plkst. 13.11 J. LEJA atstāj sēdi. 

-SLĒGTĀ DAĻA- 

62.§ 

Par sociālo palīdzību dzīvojamo telpu risināšanā 

(Kerola Dāvidsone) 

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Jānis Leja (S) atstāja sēdi), 

PAŠVALDĪBAS DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 338 “Par sociālo palīdzību dzīvojamo telpu risināšanā” un 

sagatavot to parakstīšanai. 

 

Sēdi slēdz plkst. 13:14. 
 

 

Pašvaldības domes priekšsēdētāja      Karīna Miķelsone 

 

 

Pašvaldības domes sēdes protokolētāja     Jevgēnija Sviridenkova 

 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


